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Resumé över behandlade ärenden under styrelsemöte 2016-11-19 

 
Normal agenda på detta möte. Två styrelsemedlemmar var frånvarande, Styrelsen var 
beslutsmässig. 
 
Rapport från ordföranden: 
Ett möte har genomförts med IP Only 2016-10-19. Diskuterad olika frågor kring utbyggnad 
och avtal samt om IP Only ska förlänga sitt erbjudande till fastighetsägarna 
Vattenfall ska bygga ut elledning och elskåp till de nya fastigheterna vid infarten. Styrelsen 
har inga invändningar. 
 
Kassören: 
Ekonomiredovisning utskickad. Kontroll av entreprenörerna har genomförts hos 
Skatteverket att dessa ha F skattsedel. Inga anmärkningar noterade. 
 
Skogen: 
Vid Morkullevägen vill grannfastigheten ta ut skog via våra vägar. Det berör Morkullevägen 
och Dragonvägen. Avtal behöver skrivas så att eventuella skador på väg åtgärdas av 
grannfastigheten. 
Avverkningar har genomförts vid Astrids Kyrkväg. Avverkningar är klara men riset ska tas 
bort. Astrid Kyrkväg skadad och får åtgärdas till våren. 
Brinkhage har uppdrag att röja bakom tennisbanan 
 
Grönområden: 
Ängarna kring Trollskärstigen har slagits och slyröjning har utförts.  
Ensilagebalar har staplats upp och en del har hämtats. 
Pelle har fått beställning på dikning i norra området. Arbetet utförs så fort marken bär. 
TK har inte påbörjat sina planerade arbeten Stefan stöter på. 
Arbetet kring röjningarna kring Tillsmaren är klart. Endast ekonomiadministration återstår. 
 
Vägar: 
Fastighetsägare har fått information om att ombyggnad ska utföras på Kapellskärsvägen. 
Informationen ska läggas ut på hemsidan. 
 
Vatten och avlopp: 
Vattnet avstängt.  
Ny plast införskaffad till anslagstavlorna. 
 
Hamnar: 
Grinden har fungerat under säsongen. Grinden är öppen under vintern. 
 


